
Stanovanja
Krajevna skupnost Gradlšče,

njen svet in komisije delujejo
po mnenju tajnika KS, tovari-
še Janka Lebna, v teh »aktivi-
stičnih« okoliščinah še kar do-
bro, čeprav bi njihovo delo ra-
di še izboljšali.

Najbolj aktivna je komisija
za stanovanjske zadeve, ki je
začela akcijo za obnavljanje
hišnih svetov. Zafco so pri KS
sklicali iz posameznih hiš na
njenem območju po tri do šti-
ri stanovalce, ki so obenem
predstavljali iniciativni odbor
za hišni svet, ki bi bil v trenut-
no in trajno pomoč pri gospo-
darjenju s stanovanji. Precej
težav je ta korrrisija imela s
petimi nasilnimi vselitvami,
predvsem v Prešernovi 15, Rim-
ski 17 . . . in . . . Krajevni ak-
tivisti so zaradi socialnih raz-
mer »nasilnežev« prepričani,
da so te nasilnosti »socialno
upravičene«, prav tako pa ima-
jo še celo vrsto podobnih pri-
merov, ki jih urejajo z veli-
kim osebnim prizadevanjem
nekaterih zainteresiranih ljudi.
V KS Gradišče pričakujejo, da
bo novi zakon o stanovanjskih
razmerjih ta pereča vprašanja
uredil in preciziral.

Zelo aktivna je tudi socialno-
zdravstvena komisija, čeprav
so njeni aktivisti neplačani.
Tr&nutno si najbolj prizadeva-
jo za izvedbo zimske pomoči,
ki jo bodo organizirali z nst-
rezno občinsko institucijo. To
pomoč bo dobilo 36 občanov
v denarju od 40 do 70 starih
tisočakov), trije varovanci pa
v materialu (Organizacija kur-
jave).

Pohvalna je tudi odločitev
Zvonimira Bohteta, ki je sv<>
je neregistrirane dohodke, ki
jih je dobil kot prostovoljni
prispevek, ker je referent za
sklepanje zakonskih zvez, pri-
pravljen razdeliti med najpo-
trebnejše občane v ljubljanskih
občinah. V krajevni skupnosti
Gradišče bo 15 najpotrebnej-
šim ljudem razdelil od 15 od
20 starih tisočakov. (Pisec se
pridružuje čestitkam ob tej hu-
niani odločitvi!).

Komisija za narodno obram-
bo je- pripravila vrsto tečajev
za prvo pomoč in predavanj o
civilni zaščiti, ki se jih je ude-
leži'o okrog 1000 občanov, žal
pa je slabša organiziranost
mladine, ki trenutno nima svo-
je organizacije v KS, čeprav
bi jo želeli oživiti. Žalostno je,
da morajo krajevni aktivisti
staino ugotavljati, da je mla-
djna aktivna le za trenutne,
akf.ualne akcije, ni pa stalno
organizirana, zato se v KS Gra-
dišče trudijo, da bi jo lahko
primerno in učinkovito organi-
zirali, saj se zavedajo njenega
pomena.

V smislu ustavnih spre-
memb oživlja tudi povezo-
vanje z delovnimi organizacija-
mi, čeprav je šele na začetku
in niso opazili posebnih rezul-
tatov. Vrednosti tega povezova-
nja se zavedajo tudi delovne
organizacije, ki same ponujajo
sodelovanje, tajnik KS pa je
med njimi posebej omenil za-
ložniško podjetje Pavliho.

Društvo prijateljev mladine
bo konec oktobra s šolo Maj-
de Vrhovnik pripravilo sesta-
nek. na katerem se bodo do-
gcvorili, kako bi najbolje or-
ganizirah mlade, da bi se vklju-
čili v dejavnost mladinskega
tehničnega centra, ki je že se-
daj širšega mestnega značaja,
saj vključuje mladino iz vseh
ljubljanskih občin, njegovo de-
javnost pa želijo še razširiti.

V svetu krajevne skupnosti
posvečajo veliko pozornost tu-
di oblikovanju krajevnega sta-
tuta, saj bo posebna komisija
svoje delo lahko konkretizira-
la šele takrat, ko bodo dokonč-
no oblikovali občinski statut.
Statutarna komlsija si bo tudi
prizadevala, da bo v statutu
fcimbolj precizirala krajevno
samoupravo, ki jo želi s po-
drobnostmi utrditi in uskladiti
? ostalimi krajevnimi skupno-
stmi. J. O.


